



Dr. Kelly Schwartz, PhD, RPsych,
Associate Professor, University of Calgary

Kelly Schwartz, Ph. D., R. Psych.
Professeur agrégé, Université de Calgary

Dr. Kelly Dean Schwartz is an Associate Professor in the School and Applied Child Psychology program. He has a Ph.D. in Social Psychology and an MSc in Educational Psychology from the University of Calgary. From 2008-2015, he was Director of the U of C Applied Psychological and Educational Services (U-CAPES), an on-campus clinic serving children and families Calgary and area (now called Integrated Services in Education, ISE). As a registered psychologist (1993), he began his career with a Calgary school board and worked extensively with children and adolescents who had severe learning and/or social/emotional needs. Prior to his current appointment, Dr. Schwartz was on faculty at Ambrose University College for over 12 years where he served as Program Head of Behavioural Science. He has been active on the boards and committees of the College of Alberta Psychologists, the Psychologists Association of Alberta, the Canadian Psychological Association (Family Psychology Section), and HopeShares Canada.

Kelly Dean Schwartz est professeur agrégé dans le programme de pédopsychologie scolaire et appliquée. Il est titulaire d'un doctorat en psychologie sociale et d'une maîtrise en psychopédagogie de l'Université de Calgary. De 2008 à 2015, il a été directeur des services de psychologie appliquée et d'éducation de l'Université de Calgary (U-CAPES), une clinique sur le campus au service des enfants et des familles de Calgary et de la région (maintenant appelée Integrated Services in Education, ISE). En tant que psychologue agréé (1993), il a commencé sa carrière dans un conseil scolaire de Calgary et a beaucoup travaillé avec des enfants et des adolescents ayant de graves besoins d'apprentissage et/ou des besoins sociaux/émotionnels. Avant d'occuper son poste actuel, M. Schwartz a fait partie du corps professoral de l'Ambrose University College pendant plus de 12 ans, où il a été chef du programme de sciences du comportement. Il a été actif au sein des conseils et des comités du College of Alberta Psychologists, de la Psychologists Association of Alberta, de la Société canadienne de psychologie (section de psychologie familiale) et de HopeShares Canada.